
 

 

SETMANARI VINARÒS 12 de febrer de 2.005 

“La idea és que a l’ermita no hi hagen bancs i quan hi haja una 
boda l’esglèsia que llogue cadires de plàstic”. Bravo sr. Alcalde. A pesar 
de que algú podria pensar que esta afirmació és fruit de la resaca del 
carnaval vosté la va pronunciar el dia que inaugurava el paviment de la 
nostra estimada ermita...... i satisfet que se devia quedar. 

Que als seus companys de viatge esta legislatura, Rei Baltasar 
inclós, l’ermita els donava igual ho savíem des de feia temps, però de 
vosté ens esperàvem una altra cosa o com a mínim esperàvem que no 
se li contagiés. 

Durant la festa de Sant Antoni centenars de vinarossencs 
sorpresos per la falta de lloc per sentar-se i seguir la missa li van 
reclamar els bancs com a totes les esglésies i ermites del món, i vosté 
no va saber reaccionar a temps. El dia del nostre patró continuaven 
faltant bancs, vosté ens havia tornat a fallar i ens havia fallat el dia més 
important per als vinarossencs. 

L’ermita és per a molts el més especial del nostre poble, el lloc on 
s’han casat, on als nostres patrons han fet mil i una promeses, el punt 
més estimat i el lloc de referència quan tornes de viatge. Si veus 
l’ermita vol dir que ja estàs a casa. L’ermita és de tots els vinarossencs. 
El Partit Popular la va restaurar, poc a poc, amb constància, amb treball 
li va donar la brillantor que havia perdut, la va dignificar i vostés amb 
afirmacions com la seua demostren qui és qui en la seua restauració. 

Dir que l’església llogue cadires de plàstic per a les bodes que 
celebren a l’ermita és una falta de respecte cap a la restauració del 
ermitori, una falta de respecte als milers de creients de Vinaròs i 
sobretot la demostració de la seua falta de sensibilitat cap aquells que 
no aplaudixen tot el que vostés fan. 

Sr. Alcalde a l’ermita volem tots els bancs que capiguen per a que 
els vinarossencs estem còmodes davant dels nostres patrons i les 
cadires de plàstic les pot dixar per a millor ocasions, com per exemple 
per anar a FITUR (on deia que no aniria mai perquè només servia per 
menjar llagostins gratis) o pot llogar les cadiretes de plàstic per a les 
seues reunions de la Taula del Sénia (on serien dignes seients dels seus 
comensals) o per al seu despatx de l’Alcaldia si és que les cadires que 
hi ha no li són del seu agrado. Cadires de plàstic on vosté vulga.... 
excepte a l’ermita.  
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